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Bestyrelsesmøde 11 Skovspejderne  

Dato: Mandag 2022-10-24 kl. 20:00 

Mødested: Koldkilde 13, Elev 

Tilstede: Jacob Østergaard Nielsen [JN] Søren Nyland Aakjær [SA], Jonas Fristrup Andreasen 

(Kasserer) [JA], Ditte Carlsen [DC], Lene Duez [LD], Ole Lomholt (Formand) [OL] 

Gæster:  

 

1: Valg af mødeleder 

OL 

2: Valg af referent 

OL 

3: Godkendelse af referat fra sidste møde 

Godkendt  

4: Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden: 

1: Valg af mødeleder. 
2: Valg af referent. 
3: Godkendelse af referat fra sidste møde. 
4: Godkendelse af dagsorden. 
5: Input fra Grenlederne: 

• Familiespejd 

• Mikro 

• Mini 

• Junior 
6: Medlemsdatabase og Facebook [SA]: 

• Status medlemstal 

• Venteliste 
7: Økonomi [JA]: 

• Status økonomi 

• Status fundraising 
8: Input fra gruppeleder [LD]: 
9: Hytteudvalg. 
10: Korpsrådsmøde 
11: Næste møde 
12: Evt. 

Godkendt. 
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5: Input fra grenlederne 

• Familiespejd: Lærke 

o Familiespejd vil gerne være flere, og vil gerne lave en aktivitet 

o Bestyrelsen opfordrer til at bruge Nyma til et arrangement for familiespejd 

o Søndag i lige uger 0900-1100. 

• Micro:  Ditte 

o Har haft en del udfordringer med uro i grenen 

o Der er en god flok ledere. Passer med mængden. Møderne er fordelt. 

o Minierne og mikroer kan evt. supplere hinanden. 

o Torsdag 1700- 1830 

• Mini: Jacob 

o Der er lagt program til efterårsferien, som også følger DDS’ forslag. 

o 6 ledere, så det passer også godt. 

o 2 fra ventelisten er optaget. 

o Torsdag 1700- 1830 

• Junior: Lene 

o Flyttet til patruljehytten 

o 1 ny spejder 

o Der mangler stadig ledere, specielt med tanke på, at grenen bliver større næste 

sæson. 

o Junior tager på deres egen sommerlejr denne sæson. 

o Torsdag 1800- 1930 

• Fælles 

o Der skal sendes en mail angående kultur og opførsel. Lene kommer med et forslag. 

o Hytten skal nok benyttes lidt mere til vinter. 

▪ Der skal laves en rengøringskasse. Lene laver liste og remedier, 

▪ Ønske om en udendørsbatterispot. 

▪ Ønske om hundetæpper og måtter. 

▪ Der kan ikke være spejder i Lisbjerghytten 3. og 10. november  

6: Medlemsdatabase og Facebook. 

• Fremmøde laves om til antal, ikke individ. 

 

7: Økonomi (JA) 

• Status på økonomi fremlagt. 

o Der er indkrævet kontingent fra alle. 

• Legater/ansøgning 

o DDS Familiespejd – modtaget ca. 10.000,-. Der skal købes materialer til 

Familiespejder for en del af beløbet.  

o Corona Genstartspulje – har modtaget kr. 10.000,- , men pengene kommer først efter 

indkøb. 

o Isabellafonden – har modtaget kr. 50.000,- 

o Friluftsfonden – har modtaget 38.000,-, men pengene kommer først efter indkøb. 

▪ Der er købt noget udstyr 
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▪ Der skal købes noget båludstyr, brændekløvere. 

▪ Telte er ved at blive undersøgt. 

▪ Rafter 

▪ Budgettet skal bruges. 

▪ Peter Koldkær får fuldmagt til at benytte budgettet på kr. 38.000,- 

o DDS korpskontoret opstartspulje skal ansøges. Der kan ansøges om maks. kr. 

20.000,- Vi afventer til vi har benyttet nogen af de tildelte midler. 

o OK sponsorat er oprettet. Det opfordres til at minde folk, venner og bekendte om at 

støtte os via OK.  

8: Input fra Gruppeleder (LD) 

• Divisionsdag. Stor succes. Skovspejdernes egen post var også en succes. 

• Sommerlejr: Pinsen eller Kr. Himmelfart. Der undersøges hvad vi kan få. 

• Leder- og bestyrelseshygge 15. december i Lisbjerghytten. 

9: Status hytte (OL) 

• Der skal ryddes op og laves status på udstyr. Tages med på næste arbejdsdag. 

• Forslag 

o Afspærring over mod søen. 

o Vandhane 

10:Korpsrådsmøde 

Thomas Hjermitslev og Lærke Bro er valgt af generalforsamlingen til at deltage. Ingen har ønsket at 

deltage. Men Eva Rames Nielsen vil gerne deltage i stedet. Dette godkender bestyrelsen. 

11: Næste møde 

• Mandag 2022-12-05 kl. 20:00 på Koldkilde 39 

• Lærke og Mai-Britt inviteres til alle bestyrelsesmøder fremover. 

12: Evt. 

• Vi sender en repræsentant til Korpsrådsmøde. 

 

Mødet afsluttet kl. 22:00 

 


